



Protokoll styrelsemöte S28

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Olof Svensson	Sexmästare
	Tobias Johannesson	Industrimästare
	Christian Lindgren	SRD-ordförande
	Jessika Nilsson	Programmästare
	Joakim Andersson	Källarmästare
	Jacob Gradén	Revisor
	Sofia Mattsson	
	Daniel Pervan	Mötessekreterare
	Tobias Månsson	
	Niklas Bolmdahl	
	Mazdak Farzone	

- §1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:10
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Sofia Mattsson, Daniel Pervan, Tobias Månsson, Niklas Bolmdahl och Mazdak Farzone adjungerades
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga protokoll togs upp för att godkännas.
- §6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
16	Telefonabonnemang	Tobias	S10	S28
18	Policydokument	Erik	S10	S28
23	Styrelsemys	Sofie	S16	S28
27	Funktionärsbestick	Olof	S17	S28
30	Styrelsetröjor	Felix	S21	S28
31	D du-bidrag	Sofie	S21	S28
32	EAN-scanner	Anders	25	28

Styrelsen beslutade:

att punkten telefonabonnemang bordlägges till nästa möte

att punkten policydokument bordlägges till nästa möte

att punkten styrelsemys bordlägges till nästa möte

att Olof ordentligt kollar upp inköpsförslag av funktionärsbestick, en kostnadsgräns sattes till 4000kr, 20kr/kuvert.



att punkten styrelsertröjor stryks från beslutsuppföljningen

att att punkten D´du bidrag bordlägges till nästa möte

att punkten EAN-scanner bordlägges till nästa möte

§7 Utskottsrapporter

Joakim har inte gjort så mycket, delade upp plankan i nyckel-skåpet. Stora plankan = dåliga nycklar att bli av med. Lilla plankan = nyckel till sopcontainern och larmet.

Anders har köpt in läsk till kårhack

Christian säger att CEQ och arbetsrapporterna börjar komma in, han har även kollat upp förslag på en CEQ-tävling och frågan har tagits upp i SRX. Det är även dags för omval i programledningen och institutionsstyrelserna. Hör av er till Christian om ni är intresserade.

Tobias har varit sjuk. Kickoffen i förra veckan var trevlig. Sektionen var även runt på ARKAD och snackade med företaget. Han har snackat med Tactel om företagskväll hos dem i december, datumet blir den 2:a eller 3:e. Pingiskillarna har kontaktat Tobias för spons av pingisbord av AXIS.

Olof har hållt i en lyckad sextackfest med god mat. Han har skällt på kåren (Scheja). Avgift struken för brott mot brandföreskrifter och undermåliga vakter. Halverat priset för discoriggen samt porslinet. Förlorade ungefär 1000kr tack vare dålig kontakt med pedell. 1200 billigare än från början. Kanske utlovat kompensation i form av öl. Skatt och Olof diskuterar fakturan.

Fredrik har sammanställt en massa papper inför HTM2 och från budgetmötet. Resten på nästa punkt.

Jessika har beställt sektionströjorna, väntar nu bara på att de ska anlända. Hon har inventerat lite men ej sammanställt resultatet på Ouveraller och märken. Hon kan dock inte hitta sångböckerna. Hon har även hållt i Kårhack som var i helgen.

§8 Ekonomisk status

Det är sektionensmöte imorgon och vi har en 30 anmälda deltagare. Under mötet ska det redovisas den ekonomiska statusen och rösta igenom budgeten inför kommande år.

Han meddelar även att han återfann de saknade SåS-pengarna.

Inventeringen är ej gjord och med en osync av fakturor och leveranser resulterar det i galna siffror.

Jessika ska inventera mössor och sångböckerna.

Olof ska sätta sig ner och reda ut halloweensittningen samt inventera i sexförrådet.



- §9 Styrelsepresentation Felix skickade ut ett mejl om en förfest för de andra styrelserna innan husfesten men fick inget gensvar så vi skrotar idén.
- Förslag kom under mötet fram till en adventsfika för medlemmarna med glögg och lussekatt den 30 november.
- Julkort ska tas och skickas ut till de nya styrelserna, har vi några förslag? Felix får ansvaret att hitta på något trevligt.
- §10 Övrigt Christian meddelar att det var fullmäktigemöte på kåren igår, det är många vakanta poster och det arbetas för fullt med att hitta kandidater. Christian mejlar ut om vakanta poster.
- Edward och CC önskar ha en skype-uppkoppling till sektionsmötet, hur ska detta lösas? Christian hjälper gärna till och försöker få det att fungera men han behöver hjälp.
- Den 30 november är det styrelsemiddag med E.
- Ett erbjudande har kommit in till sektionen om att en thai-restaurant kör ut mat till oss under lunchen för försäljning. Vi skulle få 10kr vinst per rätt. Anders får i uppdrag att kolla upp erbjudandet ytterligare.
- Enkäter till medlemmarna, hur vill vi göra vill vi skicka ut dem i pappersform eller på hemsidan? Ett enkätmöte ska planeras in och där diskuteras frågan vidare.
- Julfesten är planerad och en affisch är under framställning.
- Christian hälsar att fullmäktigevallet har blivit förlängt och fortsätter till midnatt.
- E-sektionen har fått sponsrade microvågsugnar från huset. Vi känner att vi har en brist på dem under lunchen och det hade inte varit fel med några till. Felix ska kolla med E-sektionen om hur de gick tillväga och vem i huset man ska kontakta.
- §11 Meddelanden Fredrik undrar om vi vill ha procedurregler inför HTM2 mötet? Olika förslag kom fram och talmanen lägger fram dem på mötet och låter deltagarna bestämma.
- Christian håller i en förfest innan husfesten.
- §12 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat

Vid protokollet Justeras

Daniel Pervan Felix Aronsson
Mötessekreterare Ordförande